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Utskrift fra møtebok for Tjøtta og Offersøy områdeutvalg 03. oktober 2023  

Tilstede: Helge Johansen (leder), Guri Bosness, Maria Knapstad, Torill Jørgensen, Ingvild F.Næstby, 

Arne Langset, Tor Åge Tømmervik (referent). 

 

1. Innledning: 

Helge Johansen ønsker velkommen. 

  

2. Gjennomgang pågående saker: 

- Sak 02/21 Endring av fartsgrense på Svinesveien. 

Skilt er bestilt. 

Ansvar: Helge Johansen. 

 

- Sak 03/21 Gjengroing Storvatnet 

Statsforvalteren har vært på befaring i sommer. Tor Åge etterspør rapport. 

Ansvar: Tor Åge Tømmervik 

 

- 8/21 Forsøpling og parkering i området ved fergeleiet.  

Kommunen har ordnet en bra parkering ved buss-stopp ved skolen, samt gang vei fra buss-

stopp til skolen. Skilting mangler. Tor Åge etterspør denne hos kommunen. 

Området ved fergeleiet er under utbedring.  

Ansvar: Tor Åge Tømmervik  

 

- 13/21 Boligmangel på Tjøtta. 

Flere hus til salgs på Tjøtta og Offersøya, samt kommunal leilighet. Det rapporteres om laber 

interesse. Kan skyldes alt fra renteoppgang til full barnehage. 

 

Våg Helgeland har vært i kontakt med kommunen ift utleie, uten å få svar. 

Vi kontakter kommunen ift å få beboere til kommunal leilighet, samt purre på svar til Våg 

Helgeland. 

 

Ansvar: Arne Langset og Tor Åge Tømmervik 

 

-08/22 Fiber til Offersøya. 

Intet nytt. 

Ansvar: Maria Knapstad. 

 

- 02/23 Skilting kvikk-leire østsiden i Hestøysundet 

Kommunen er på saken. 

Ansvar: Helge Johansen. 

 

- 06/23 Minnelund ved Tjøtta kirkegård. 

Guri undersøker status på dette arbeidet med Kirkelig fellesråd. Har stilt spørsmål uten å få 

adekvate svar. 
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Ansvar: Guri Bosness. 

 

- 07/23 NRK sykler Helgeland. 

Stor suksess. Saken lukkes.  

 

- 08/23 Bekjempelse av kjempespringfrø. 

Det ble ikke organisert i år. Kommunen undersøker om midler kan overføres til neste år. 

Ansvar: Helge Johansen. 

 

- 09/23 SV har tatt kontakt for å høre hvilke saker Områdeutvalget ønsker å fremme. 

Partiprogrammet gav uttrykk for at innspillene ble tatt med, noe som er veldig hyggelig å se. 

 

Generelt mener vi at det var vanskelig å finne partiprogrammene i kommunen. Dette bør 

adresseres partiene og kommunen. 

 

  

 

3. Nye saker: 

- 10/23 Innspill budsjett 2024 Alstahaug kommune. 

Vi gikk gjennom fjorårets innspill og vil videreføre disse. 

- 11/23 Valg av nytt områdeutvalg. 

Vi annonserer på Facebook og avholder valg ifm neste møte. 

 

4. Eventuelt og til orientering: 

- Helge foreslår felles møte med nærliggende områdeutvalg. Dette kan for eksempel gjøre i 

forkant av formannskapets møte med områdeutvalgene. 

- Hageavfallskontainer har vært brukt flittig i år også. Ble hentet i dag. 

 

 

Neste møte tirsdag 14. november 2023 kl 1900 

 

Referent: Tor Åge Tømmervik 


